
Oosterblokker, 16-05-2024

Betreft: Stand van zaken Jozefschool te Venhuizen

Geacht college,

Afgelopen maart lag er een raadsvoorstel voor aan de gemeenteraad, 
rondom de toekomst van de Jozefschool te Venhuizen. Het raadsvoorstel 
was gericht op verplaatsing van de school. Het onderwerp bracht veel 
onzekerheid en emoties met zich mee onder betrokkenen, zo bleek tijdens
de RTG d.d. 11 maart 2024. Het onderwerp is later van de raadsagenda 
gehaald. Wij ontvangen vele signalen dat onder betrokkenen, d.w.z. onder
zowel personeel, kinderen als ouders van de kinderen, de onzekerheid 
sindsdien aanwezig is over de toekomst van de school én over moment 
van eventuele besluitvorming en duidelijkheid. Onze fractie heeft daarom 
de volgende vragen:
 

Vraag 1
Kunt u aangeven wanneer u verwacht dat het onderwerp weer ter 
besluitvorming in de gemeenteraad ligt? 

Vraag 2 
Kunt u toezeggen dat u, tijdig voorafgaand aan behandeling van het 
onderwerp, betrokkenen op de hoogte brengt van de koers van het 
huidige college? 

Vraag 3 
Kunt u toezeggen dat u, tijdig voorafgaand aan behandeling van het 
onderwerp, betrokkenen op de hoogte brengt op welke wijze zij eventueel
nog inspraakmogelijkheden hebben rondom het nieuwe raadsvoorstel?
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